
 

 

Antwoorden op kamervragen van het Kamerlid Verbeet over verpleeghuiszorg. 
(2040513620) 
 
1 
Kent u het krantenbericht ‘Verpleeghuispatiënt ontvangt halve zorg’?  
 
1 
Ja, dat is mij bekend. 

 
2 
Kent u het onderzoek waaruit blijkt dat bewoners in verpleeghuizen maar de helft van de 
zorg krijgen waar ze juridisch gezien recht op hebben? Wat vindt u van het feit dat een 
verpleeghuisbewoner gemiddeld wordt geïndiceerd voor 22 tot 28 uur zorg per week, maar 
in werkelijkheid slechts 12 uur zorg krijgt? 
 
2 
In het krantenbericht wordt verwezen naar 2 onderzoeken: enerzijds refereert men aan het 
boek van mevrouw Anne Mei The, anderzijds refereert men aan een onderzoek van 8 
zorginstellingen naar de financiering van de zorg. Het boek van mevrouw The heb ik 
persoonlijk in ontvangst genomen. Het onderzoek van de 8 zorginstellingen is mij niet 
bekend en mij ook niet aangeboden.  

 
3 
Verbindt u aan de uitkomsten van het onderzoek de conclusie dat het budget voor 
verpleeghuizen aanzienlijk moet worden verhoogd? Zo ja, hoeveel en wanneer? Zo neen, 
waarom niet? 
 
3 
Ik kan aan uitkomsten die ik niet ken geen conclusies verbinden. Ik verwacht voor 6 juni de 
rapportage van de gezant verpleeghuiszorg, dhr. Kennedie. In zijn onderzoek vormen de 
verschillen van kwaliteit van zorg en bedrijfsvoering een prominent thema. Op basis van zijn 
rapportage en nadat er een kabinetsstandpunt is, zal ik het gesprek met uw Kamer en de 
sector aangaan.  

 
4 
Bent u bereid de uitkomsten van het onderzoek, voorzien van een kabinetsreactie, aan de 
Kamer te zenden? 
 
4 
Ik zend u de rapportage van de gezant, voorzien van een standpunt van het kabinet. Het 
onderzoek waar in het artikel aan gerefereerd wordt heb ik niet en kan ik u dus ook niet 
toezenden. 
 
 
 
 


